
21 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
16/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu que pregunten perquè en tema de 
participació ciutadana, en concret en els impostos que són impor-
tants, no s’ha fet cap tipus de consulta popular.

El Sr. Alcalde diu que no es pot fer consulta pel dia a dia de 
l’ajuntament, i en el tema de deixalles s’han vist abocats pel canvi 
de la normativa i pel canvi del sistema de recollida. I sobretot per-
què l’abocador de la Bassa no està fet, encara que fa anys que 
està previst.

17/  La Sra. Montull Rodrigo pregunte al Sr. Zaragozà què pregun-
taria el Grup Popular als veïns en el tema de les deixalles.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que és l’equip de govern qui té que fer-
la; que l’oposició està per a fiscalitzar.

18/ La Sra. Orient Julián diu:

El Ple passat el Sr. Viol en veu de tot l’equip de govern del JNP va 
fer un discurs emotiu en el que donava les gràcies a tots els que 
els han ajudat a aconseguir el que tots volíem respecte al polígon 
i a l’Abocador.

Doncs bé, avui que estem tots els representants del nostre poble, 
PREGUEM als Senyors del JNP fagen extensiu el seu agraïment 
als que van lluitar per a portar el Polígon Industrial a Les Coves i 
més encara la multinacional LM que dóna feina a 200 persones, 
que són Miguel Zaragozá i el seu equip, perquè pese a tot el mal 
que se’ls va intentar fer, no van deixar de lluitar per aconseguir 
veure el Polígon aprovat i la Multinacional LM estigués instal·lada 
a Les Coves.

Sense l’esforç de Miguel i el seu equip, avui no hagués sigut possi-
ble parlar a Les Coves ni d’un molt menys de la multinacional LM.

Sense tenir prejudicis polítics ningú pot negar el mèrit d’ aquestes 
persones que des del primer moment varen lluitar i superant multi-
tud d’ obstacles perquè avui fos una realitat a Les Coves.

El Sr. Alcalde diu que possiblement ho faran quan el Grup Popu-
lar agraïsca a la plataforma i a tots els que van lluitar per què no 

s’instal·lara l’abocador de residus tòxics i perillosos i les plantes 
incineradores.

La Sra. Orient Julian diu que quan reconega la plataforma i el grup 
JNP, que tan bona és la paraula d’uns com la d’altres, que ja van 
dir-ho ells i el sr. González Pons que l’abocador no aniria a les 
Coves, aleshores ho faran.

El Sr. Alcalde diu que si l’empresa va retirar el projecte d’abocador 
és perquè existia.

19/ El Sr. Sales Muñoz pregunte si la relació d’actes de les festes 
ja la tenen les regines i dames.

El Sr. Ripollés Gascó respon que no, que només tenen  els que 
han de participar per a preparar-se amb temps.

La Sra. Orient pregunta quan es notificarà als regidors.

El Sr. Ripollés Gascó diu que quan estiga completa la programació.

El Sr. Sales Muñoz pergunta si la presentació es farà el dia nou.

El Sr. Ripollés Gascó respon que sí.

El Sr. Alcalde diu que vol tornar a demanar que hi haja pau i 
tranquil·litat,  el ple anterior  es va desenvolupar amb tranquil·litat 
i avui abans de començar el Sr. Zaragozà ha demanat que es re-
tirara la gent, apareixem pintades, las quals no importe gens el 
que diuen, ja que com diuen no insulte el que vol sinò el que pot, 
però que li pareix molt greu que la gent del poble no aprecie els 
locals municipals; que li agradaria molt que haguera pau i consens 
però li pareix molt difícil quan el grup de la  oposició fique en veu 
de l’alcalde paraules que no són veritat, que espera un legislatura 
dura, però té esperança que amb el temps puga canviar si tots 
posen un poc de la seua part.
 
A continuació el Sr. Alcalde dóna per conclòs el Ple i aixeca la 
Sessió, a les vint-i-tres hores i divuit minuts, de la qual cosa jo, el 
Secretari, done fe. 


